
Styremøte i historielaget på skolen, mandag 17. oktober 2022 kl. 1930 

 

Medvirkende: Anne, Nils, Sonja og Steinar 

 

Post og referatsaker 

*Diverse e-poster fra Kuben og sentrale organisasjoner med info er videresendt til styret bl.a.  

  Tollprotokollene fra Tvedestrand onsdag 19. oktober (SeniorOnsdag)  

  

Økonomi 

*Ca. 70 000 kr på konto, arkivskapet er betalt 

*Fredrik skal hjelpe Marit å få opp Vipps-nettbutikk, der bør årsskriftene settes opp pr  

  nummer samt skoleboka og kontingent. 

 

Oppbevaring/lagring 

*Arkivskapet – vi må samle inn dokumenter og annet arkivverdig – diskuterte litt hva som  

  hastet mest å få plassert der.    

*Anne og Sonja må finne et tidspunkt i november for å få flyttet alt fra Anne over i skyen.  

*Øyfolk må nå bli hentet fra Steinar N. og lagt i skapet.  

*Nils har fått en nøkkel som blir liggende hos han. 

 

Årsskriftet  

*Purre Tvedestrandsposten for anmeldelse av Sandøytårnet, da den har ikke kommet ennå.  

  Sonja gjør dette.  

*Nærmere seg publisering av nummer 2, kun litt utfordringer med strekkoden. Sonja legger ut  

  en forhåndbestillingsmulighet på www.sandoya.no  

*Årsskriftet for 2023 fylles opp med flere større artikler, men det er fortsatt plass til flere  

  mindre artikler eller bilder – oppfordre til å ta kontakt. 

 

Lydopptak 

*Ingen har rukket å lytte igjennom de siste opptakene ennå. 

 

Eventuelt 

*Steinar  har forslag til foredragsholder for vårens medlemsmøte, han sjekker litt nærmere. 

 

Neste styremøte blir digitalt, da helst mens Nils er ute. Anne sjekker datoer. 

 

Referent: Sonja 

http://www.sandoya.no/

